



ရန်ကုန်ရုပ်ရှင်ကျောင်း သင်တန်းများအတွက် ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာ



အမှတ်

အင်္ဂလိပ်စာလုံးအကြီးများဖြင့်သာ ဖြည့်စွက်ရန်။ စာမျက်နှာ ၂ မျက်နှာ ပါရှိသည်။

ရုံးမှဖြည့်စွက်ရန်

ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များ

အမည်		ကျား/မ		ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ	
လူမျိုး		မွေးသက္ကရာဇ်		ဇာတိ	
အိမ်ထောင်ရေးအခြေအနေ		သားသမီးဦးရေ			
အဖအမည်		အဖအလုပ်အကိုင်			
အမိအမည်		အမိအလုပ်အကိုင်			
လိပ်စာ					
တယ်လီဖုန်း		မိုဘိုင်းလ်ဖုန်း		အီးမေးလ်	
နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားအမှတ်					

၂။ ပညာရေးနှင့် အလုပ်အကိုင်ဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ
(ဘွဲ့လက်မှတ်နှင့် အောင်လက်မှတ် မိတ္တူများ ပူးတွဲပေးပို့ရန်)

ပညာရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ	
တက်ရောက်ခဲ့သည့် တက္ကသိုလ်၊ ကောလိပ်များ အားလုံး၏ အမည်နှင့် လိပ်စာ	ရရှိခဲ့သည့် ဘွဲ့၊ ဒီပလိုမာများ
အလုပ်အကိုင်မှတ်တမ်း	
အဖွဲ့အစည်း၊ ကုမ္ပဏီ၊ လုပ်ငန်းအမည်	ရာထူးနှင့် လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ အသေးစိတ်
လက်ရှိအလုပ်အကိုင်	
အဖွဲ့အစည်း၊ ကုမ္ပဏီ၊ လုပ်ငန်းအမည်	ရာထူးနှင့် လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ အသေးစိတ်

လျှောက်လွှာတင်သွင်းရာတွင် ပါရှိရန် လိုအပ်ချက်များ

၁။ ဓာတ်ပုံပူးတွဲပါရှိသည့် လျှောက်လွှာပုံစံ (အကယ်၍ အီးမေးလ်ဖြင့် ပေးပို့ပါက ဓာတ်ပုံဖိုင်ကို သီးခြားပေးပို့ရန်)

၂။ အခြေခံသင်တန်းအတွက် ဖြည့်စွက်ထားသည့် ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာနှင့် အထောက်အကူပြု စာရွက်စာတမ်းများ

၃။ မူရင်းထိုးမြဲလက်မှတ် ပါရှိသည့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား မိတ္တူ

၄။ ဖန်တီးမှုလက်ရာ နမူနာများ

www.yangonfilmschool.com တွင် အွန်လိုင်းမှတစ်ဆင့် လျှောက်ထားနိုင်သည်

သို့မဟုတ်

လျှောက်လွှာပုံစံတွင် ပတ်စပို့ဓာတ်ပုံတစ်ပုံ ပူးတွဲလျက် အောက်ပါလိပ်စာသို့ ပေးပို့လျှောက်ထားနိုင်သည်။

ရန်ကုန်ရုပ်ရှင် ဝန်ဆောင်မှုနှင့် ထုတ်လုပ်မှုလုပ်ငန်း

၅၁-E ၊ ဦးဖိုးသက်လမ်း

မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့

၁။ သင့်အကြိုက်ဆုံး (မှတ်တမ်း သို့မဟုတ် ဇာတ်လမ်း) ရုပ်ရှင်ကားသုံးကား၏ အမည်များနှင့်/သို့မဟုတ် စာပေလက်ရာ အမည်များကို ဖော်ပြပြီး သင်အဘယ်ကြောင့် နှစ်သက်ကြောင်း ရှင်းပြပါ။ (အများဆုံး စာလုံးရေ ၄၀၀ ခန့်)

လှုံ့ဆော်မှုပေးသည့်အရာ (အများဆုံး စာလုံးရေ ၄၀၀ ခန့်)

အဘယ်ကြောင့် ဤသင်တန်း တက်ရောက်လိုကြောင်း၊ သင်မည်သည့်အရာများကို မျှော်လင့်ထားကြောင်း၊ မီဒီယာနယ်ပယ်တွင် သင့်လက်ရှိအတွေ့အကြုံနှင့် လှုပ်ရှားမှုများ၊ အလုပ်အကိုင်ဆိုင်ရာ ရည်မှန်းချက်များ စသည်တို့ကို ရှင်းပြပါ။

၃။ မှတ်တမ်းရုပ်ရှင်ကားတစ်ကားအတွက် စိတ်ကူးစိတ်သန်း / သုတေသနပြုလုပ်ထားချက် (အများဆုံး စာလုံးရေ ၄၀၀ ခန့်)

မှတ်တမ်းရုပ်ရှင်ကားတစ်ကား ရိုက်ကူးရန်အတွက် သင် စိတ်ကူးထားသည်များ ရှိပါသလား။ ထိုအကြောင်းအရာ/လူပုဂ္ဂိုလ်အကြောင်း အဘယ်ကြောင့် မှတ်တမ်းရုပ်ရှင် ရိုက်ကူးလိုပါသနည်း။

၄။ သင့်ဖန်တီးမှုလက်ရာ နမူနာတစ်ခု၊ နှစ်ခုကို ပူးတွဲတင်ပြပါရန်။ (DVD, VCD, PDF သို့မဟုတ် စာသားဖြင့်)

၎င်းတို့တွင် ရုပ်ရှင်ကားများ၊ ပုံနှိပ်ထုတ်ဝေထားသည့် ဆောင်းပါး၊ ဓာတ်ပုံ၊ ဝတ္ထုတို၊ ကဗျာ၊ ဇာတ်ညွှန်း သို့မဟုတ် အဆိုပြုလွှာများ ပါဝင်နိုင်သည်။